



H Pte Ltd

Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Phone: 6534 3633

travelgsh.com / yen@travelgsh.com

GST/Co.Reg No: 199205400K

MALAYSIA

**4DAYS 3NIGHT
IPOH - BETONG**

**TOUR CODE :
IPOH & BETONG TOUR**

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ SANBAO CAVE ♥
- ♥ BUDDHA SARIRA THRONE ♥
- ♥ SILVER PAGODA ♥
- ♥ TOUL SLENG ♥
- ♥ ROYAL PALACE ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

4DAYS 3NIGHT

♥ IPOH ♥ BETONG TOUR

DAY 01 : SINGAPORE → IPOH (L, D)

Assemble at designated place, begin our journey to gourmet city - IPOH. We will stop in JB YongPing for breakfast (at own expense). After lunch, visit the famous SanBao cave after we arrive in IPOH. There is a free life pond where countless tortoises can be seen. After dinner, check in local hotel.

DAY 02 : BETONG CITY → BETONG NIGHT LIFE (B, L, D)

After breakfast, proceed to Thailand. Visit Thailand's largest bronze Buddha (14.4 meters), and Thailand's most grand Buddha Sarira Throne (39.9 meters). Next, we will visit Miss Lin temple to worship the highest Miss Lin statue in the world (10.3 meters). Continue our journey to the famous mountain of medical treatment and health care medicine shop in the afternoon. In the evening, proceed to visit the bird's nest and native point, where you can taste stewed bird's nest. After dinner, free at own leisure or join optional tour to enjoy the colorful nightlife of Bentong(own expense).

DAY 03 : FRIENDSHIP VILLAGE → MILLION GARDEN → HOTSPRING (B, L, D)

After breakfast, proceed to friendship village to visit the tunnel dug by Malayan Communist Party. The tunnel served as a hideout for the Malayan Communist Member to avoid bombardment. You will find Telegraph room, operating room & etc in the tunnel. After which, visit the Winter Flower Garden to enjoy the clear & cool weather (14 to 28 degrees), with thousands of colorful flowers in the garden (depending on the season). Local lunch is served at Flower Garden. After lunch, immerse your foot in hot spring to relax the muscles and stimulate blood circulation. Free at own leisure in the evening.

DAY 04 : BETONG → SINGAPORE (B, L, D)

After Breakfast, proceed back to Singapore.

Tour Fare Include:

- Accommodation: (Twin Sharing)
- Ipoh - 1 night, Bentong - 2 night
- Meal : 3Breakfast, 4Lunch, 4Dinner
- ※ Transport with Deluxe Air-Cond Coach
- ※ Experience Tour Guide
- ※ Travel Insurance

Tour Fare Exclude:

- ※ Tipping for guide & driver



Travel GSH Pte Ltd

Address: People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Phone: 6534 3633

Website: travelgsh.com / yen@travelgsh.com

GST/Co.Reg No: 199205400K

马来西亚

4天3晚 怡保 & 勿洞

TOUR CODE : IPOH &
BETONG TOUR

TOUR HIGHLIGHT

费用包括:

住宿: 怡保 1 晚, 勿洞 2 晚 两人一房

膳食: 3 个早餐, 4 个午餐, 4 个晚餐

※ 往返豪华冷气巴士

※ 经验丰富当地导游

※ 旅游保险

费用不包括: 司机导游小费

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

4天3晚 怡保 & 勿洞游

第一天: 新加坡 → 怡保

(午, 晚)

早上集合于指定地点, 然后将会带领大家带着欢乐的心情出发去美食城市—怡保, 路途中我们会停在永平小息, 您可在此享用当地美味的早餐(自费)。午餐在途中享用, 抵达怡保后, 参观著名的三宝洞, 里面有一座放生池, 无数大小的百年龟都可在此看到。晚餐后入住酒店。

第二天: 勿洞市区游 → 勿洞夜市生活

(早, 午, 晚)

早餐后, 接于泰国关口, 办理入境手续后进入市区, 过后带您游市区名胜……

⑤ 参观全泰国最大的铜制释迦摩尼佛 (14.4 米高)

⑤ 膜拜全泰南最规模宏伟的佛祖舍利子宝座 (39.9 米高)

⑤ 参观勿洞瞭望台 ⑤ 膜拜林姑娘庙

⑤ 于世界最高的邮筒拍照留念噢 (10.3 米高)

⑤ 参观前马共用以治病及保健的著名山药材店

下午驱车前往勿洞。下午将会前往参观燕窝及土产点, 品尝燕子城的特炖燕窝, 肯定让你回味无穷。

晚餐后, 逛游勿洞之夜及自费享受多姿多彩的夜生活节目……

第三天: 友谊村 → 万花园 → 热水湖北

(早, 午, 晚)

早餐后, 前往参观第一友谊村, 将会带您进入马共明党员挖成的地道参观。此地道不但让马共明党员此地道不但让马共党员躲避炮弹轰炸, 里面更有电报室, 手术室等等。接下来将会带各位到前往参观万花园, 让您置身于清风气爽快(前年华氏 14-28 度)之万花丛中。其五颜六色之花朵, 肯定让您看得心花怒放, 流连忘返(视季节而定)。

午餐于万花园餐厅享用, 品尝无农药菜色及昔日之风味哦~~~。午餐后前往热水湖泡脚, 舒筋活络, 祛风湿, 治疗皮肤病。晚上就自由活动。

第四天: 勿洞 → 龙普托显圣地 → 回家

(早, 午, 晚餐)

早餐后, 前往龙普托显灵圣地膜拜龙普托圆寂圣地。驱车返回美丽的家园。

费用不包括: 司机导游小费